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Concept 

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Leefomgeving 
d.d. 21 november 2018 

 
Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet. 
 
Aanwezig: 

 
voorzitter: 
 

de heer G. Delsing 
 

 commissieleden: dhr. P. Sullot (DV), dhr. C. Ortmans (DV), dhr. R. Verseveld (D66), dhr. R. 
Snijders (CDA), mevr. M. Paulissen (CDA), dhr. L. Vliegen (PvdA), dhr. P. 
Grooten (PvdA), dhr. J. Schoenmaekers (VA), mw. C. Bruls (VA) en dhr. M. 
Jongen (VVD) 

 
 college: wethouders Braun en Thomas 

 
 griffier: mevrouw S. Dormans 
   
 ambtelijke/externe 

ondersteuning: 
mevrouw Van Mensvoort, mevrouw De Gijsel, de heren Meissenberg, 
Timmermans, Janssen, Cleef en Ritzen en mevrouw Claassen 

 
Afgemeld/afwezig: 

 
Dhr. C. Faessen (AGB), dhr. R. Stoffels (PvdA), wethouders Coenen en 
Verbraak en burgemeester Houben 
 

1.  Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
 

1.1   Afmeldingen 
Afgemeld zijn de heren Faessen en Stoffels en wethouders Coenen en Verbraak. 

1.2   Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 

1.3   Insprekers 
Er zijn geen insprekers. 

 
2.  Vaststellen  
 

2.1  Vaststellen agenda 
Het voorstel van de heer Jongen om agendapunt 3.3 Herbenoeming dorpsbouwmeester van 
bespreekstuk te veranderen in hamerstuk is niet akkoord. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2.2  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 16 mei 2018 
 Voor deze besluitenlijst zijn de volgende wijzigingen voorgesteld: 

 Punt 1.2:” In de zin: 'De voorzitter met name de nieuwe mensen aan tafel het doel van de 
commissievergadering mee.' mist het woord 'deelt' na 'voorzitter'. 

 Punt 3.1 en het Overzicht Toezeggingen. In de eerste toezegging door wijlen Jo Brauers 
staat twee keer het woord 'vermeldde' hetgeen 'vermelde' dient te zijn. 

 De besluitenlijst van de vergadering van 16 mei 2018 wordt aldus gewijzigd vastgesteld. 
 
3.   Raadsvoorstellen/Commissievoorstellen 

 
3.1 Najaarsrapportage incl. presentatie door ambtenaren 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. De raad gaat akkoord met de afgelegde verantwoording door het college van burgemeester 

en wethouders over het gevoerde beleid in de periode januari t/m oktober 2018 middels de 
najaarsrapportage 2018 en stelt op grond daarvan de najaarsrapportage 2018 vast. 

2. De voorgestelde (noodzakelijke) begrotingswijzigingen te autoriseren. 
3. Gelet op het tweede doel van de rapportage, namelijk waar nodig bijsturen, kennis te 

nemen ten aanzien van onderstaande concrete prioriteit: 
• nog te vullen na presentatie in commissie 
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Mevrouw Van Mensvoort en mevrouw De Gijsel geven een presentatie bij dit agendapunt. 

 
De heren Meissenberg, Timmermans, Janssen, Cleef en mevrouw Van Mensvoort en mevrouw 
De Gijsel beantwoorden de gestelde vragen ter ondersteuning van het college. 

 
Het college zegt bij monde van de heer Meissenberg toe in reactie op de vraag van de heer 
Sullot over het dik gedrukte ”nog te vullen na presentatie in commissie” op pagina 1 van het 
raadsvoorstel of dit niet al eerder had gekund en/of al kort aangegeven kan worden wat er naar 
aanleiding van de presentatie nog verwacht mag worden aan aanvullingen: omdat er geen 
projecten qua planning bijstelling behoeven ten opzichte van hetgeen in de begroting vermeld 
is, kan dat gedeelte in het raadsvoorstel vervallen. 
 
Het college zegt bij monde van mevrouw Van Mensvoort toe in reactie op de vraag van de heer 
Sullot over pagina 4, punt 15 het wederom herstellen van putranden of dit dezelfde putten zijn 
die circa 1½ -2 jaar geleden zijn hersteld: schriftelijk terug te komen op de vraag of de 
putranden op de Heerlerweg dezelfde putranden zijn van 1 1/2 jaar geleden. 

 

Het college zegt bij monde van mevrouw Van Mensvoort toe in reactie op de vraag van de heer 
Sullot over het voegen van het straatwerk aan de Ransdalerstraat of er geen risico gelopen 
wordt op het losraken van het straatwerk door weersomstandigheden: dit na te vragen bij de 
projectleider en daarop terug te komen. 

3.2 Tweemaal gratis aanleveren grof huisvuil op milieuparken 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
In te stemmen met het tweemaal gratis aanbieden van grof huisvuil (3 m3) op de milieuparken. 

 
De heer Cleef beantwoordt de gestelde vragen als ondersteuning van wethouder Verbraak. 
 
Het college zegt bij monde van de heer Cleef toe: 

 In reactie op de vraag van de heer Van Verseveld om de term zwerfvuil te vervanging door 
illegale dumping(en), omdat die term in de rest van het document wordt gebruikt: dit aan te 
passen. 

 In reactie op de vraag van de heer Ortmans om in het raadsvoorstel de zin “Door burgers 
tweemaal per jaar deze mogelijkheid te bieden, zal de hoeveelheid zwerfvuil in het 
buitengebied van Voerendaal afnemen”  achter de komma aan te passen in “verwacht men 
dat de hoeveelheid zwerfvuil in het buitengebied van Voerendaal gaat afnemen”: dit aan te 
passen.  

 In reactie op de herhaalde oproep van de heer Jongen/VVD om een beroep te doen op de 
Rd4 om een (digitale) routing of plattegrond van de verschillende milieuparken mogelijk te 
maken zodat de burger op voorhand kan zien hoe hij zijn voertuig moet laden en lossen: 
nogmaals te vragen om dat digitaal op te nemen bij de Rd4 zodat zij dat op hun website 
zichtbaar kunnen maken. 

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.3 Benoeming dorpsbouwmeester 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. Instemmen met de herbenoeming van de dorpsbouwmeester mevrouw M.G.C. Kleinjans-

Pieters voor de periode van 1 juli 2017 tot 1 juli 2020. 
2. Instemmen met de herbenoeming van de plaatsvervangend dorpsbouwmeester de heer J. 

Povše voor de periode van 1 juli 2017 tot 1 juli 2020. 
 

Wethouder Thomas beantwoordt de gestelde vragen, ondersteund door de heer Ritzen. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.4 ‘t Veldje 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
In te stemmen met het beschikbaar stellen van het krediet ter grootte van € 88.000,-- voor de 
financiële afwikkeling van woningbouwproject ’t Veldje. 
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Wethouder Thomas beantwoordt de gestelde vragen, ondersteund door mevrouw Claassen. 
 
Wethouder Thomas zegt toe: 

 In reactie op de vraag van mevrouw Bruls waar de prestatieafspraken 2019 te vinden zijn 
en/of ze die mogen inzien: zodra de prestatieafspraken 2019 zijn afgesloten begin 
december en ondertekend zijn, worden die ook aan de raad toegezonden. 

 In reactie op de vraag van de heer Grooten om graag inhoudelijk te zien wat er nu gaat 
gebeuren: op de vraag van de heer Grooten om inzicht te hebben in de inrichting van de 
openbare ruimte dat na te vragen zodat u daar het inzicht krijgt van hoe de plannen daar 
uitzien. 

 In reactie op de vraag van de heer Sullot waarom bij projecten/plannen van de 
woningstichting het beheer en onderhoud van de openbare ruimte de ene keer wel door de 
woningstichting beheerd en onderhouden wordt en de andere keer weer de gemeente 
Voerendaal: na te gaan hoe dat bij andere projecten is gegaan en als het niet eenduidig is, 
waarom ze daar niet voor gekozen hebben. 

 
Wethouder Thomas zegt bij monde van mevrouw Claassen toe: ervoor te zorgen dat het 
raadsvoorstel is in te zien. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.5 Bestemmingsplan Villa de Proosdij 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Het bestemmingsplan Villa De Proosdij met planidentificatienummer 
NL.IMRO.0986.BPVillaDeProosdij-VG01 vast te stellen met dien verstande dat wordt 
voorgesteld artikel 3.7. (wijzigingsbevoegdheid realiseren Romeinse wachttoren) te laten 
vervallen. 
 
Wethouder Thomas beantwoordt de gestelde vragen, ondersteund door de heer Mevis. 

 
Wethouder Thomas zegt bij monde van de heer Mevis toe in reactie op de vraag van de heer 
Van Verseveld over verwarring over de volgorde in het bestemmingsplan en/of het niet mogelijk 
is om een titelblad te maken, één inhoudsopgave, de pagina waarin de onderbouwing van het 
bestemmingsplan staat te verwijderen: dat wordt aangepast bij het exemplaar dat wordt 
vastgesteld; eerst komt de inhoudsopgave van de toelichting en daarna volgen de regels en 
daar hoort ook een inhoudsopgave bij.  

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

 
4. Informatief 

 
4.1 Terugkoppeling lopende projecten en gemeenschappelijke regelingen 

Er zijn geen mededelingen bij dit agendapunt. 
 

5. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 
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Toezeggingen commissie Leefomgeving van 21 november 2018 

Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Aanpassen 

Bestem-

mingsplan 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.5. Bestem-

mingsplan 

Villa de  

Proosdij 

Wethouder Thomas zegt bij monde van de 

heer Mevis toe in reactie op de vraag van de 

heer Van Verseveld over verwarring over de 

volgorde in het bestemmingsplan en/of het 

niet mogelijk is om een titelblad te maken, 

één inhoudsopgave, de pagina waarin de on-

derbouwing van het bestemmingsplan staat 

te verwijderen: dat wordt aangepast bij het 

exemplaar dat wordt vastgesteld  eerst komt 

de inhoudsopgave van de toelichting en 

daarna volgen de regels en daar hoort ook 

een inhoudsopgave bij. 

Het bestemmingsplan, zoals dat na 

vaststelling openbaar wordt gepubli-

ceerd, zal worden aangepast in die zin 

dat een titelblad volgt en daarna de 

inhoudsopgave van de toelichting 

wordt opgenomen, gevolgd door de 

toelichting zelf. Vervolgens idem ten 

aanzien van de inhoudsopgave van de 

regels en de regels zelf.   

  

Raads- 

voorstel 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.4. 't Veldje 

Wethouder Thomas zegt bij monde van me-

vrouw Claassen toe: ervoor te zorgen dat het 

raadsvoorstel is in te zien. 

Nadat de raad in februari 2017 de ge-

heimhouding op het betreffende 

raadsvoorstel had opgeheven, zijn 

deze stukken op de website bij die ja-

nuari vergadering geplaatst. Ze zijn 

dus vanaf de website te raadplegen. 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Inrichting 

openbare 

ruimte 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.4. 't Veldje 

Wethouder Thomas zegt toe in reactie op de 

vraag van de heer Grooten om graag inhou-

delijk te zien wat er nu gaat gebeuren:  op de 

vraag van de heer Grooten om inzicht te heb-

ben in de inrichting van de openbare ruimte 

dat na te vragen zodat u daar het inzicht 

krijgt van hoe de plannen daar uitzien. 

Het inrichtingsplan wordt toege-

stuurd. 

 Inrich-

tingsplan  

Prestatie-

afspraken 

2019 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.4. 't Veldje 

Wethouder Thomas zegt toe in reactie op de 

vraag van mevrouw Bruls waar de prestatieaf-

spraken 2019 te vinden zijn en/of ze die mo-

gen inzien:  zodra de prestatieafspraken 

2019 zijn afgesloten begin december en on-

dertekend zijn, worden die ook aan de raad 

toegezonden. 

De prestatieafspraken 2019 zijn in 

concept gereed. Zodra ze onderte-

kend zijn worden ze ter kennisname 

naar de raadsleden gestuurd. 
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Beheer 

openbare 

ruimte 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.4. 't Veldje 

Wethouder Thomas zegt toe in reactie op de 

vraag van de heer Sullot waarom bij pro-

jecten/plannen van de woningstichting het 

beheer en onderhoud van de openbare 

ruimte de ene keer wel door de woningstich-

ting beheerd en onderhouden wordt en de 

andere keer weer de gemeente Voerendaal: 

na te gaan hoe dat bij andere projecten is 

gegaan en als het niet eenduidig is, waarom 

ze daar niet voor gekozen hebben. 

In algemene zin geldt voor alle pro-

jecten die de afgelopen jaren zijn ont-

wikkeld met/door de woningstichting, 

dat de buitenruimte op het grondge-

bied van de woningstichting beheerd 

en onderhouden wordt door diezelfde 

woningstichting. De gemeente doet 

alleen het onderhoud en het beheer 

van de eigen openbare ruimte. 

 

De keuze of de buitenruimte rondom 

de woningen eigendom is/wordt van 

de gemeente dan wel woningstichting, 

wordt per project bepaald.  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Routing mi-

lieupark 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.2. Tweemaal 

gratis aanleve-

ren grof huis-

vuil op milieu-

parken 

Het college zet bij monde van de heer Cleef 

toe in reactie op de herhaalde oproep van de 

heer Jongen/VVD om een beroep te doen op 

de Rd4 om een (digitale) routing of platte-

grond van de verschillende milieuparken mo-

gelijk te maken zodat de burger op voorhand 

kan zien hoe hij zijn voertuig moet laden en 

lossen: nogmaals te vragen om dat digitaal 

op te nemen bij de Rd4 zodat zij dat op hun 

website zichtbaar kunnen maken. 

Er is overleg gevoerd met de Rd4 over 

de digitale routekaart. De Rd4 heeft 

aangegeven dat in het verleden met 

een dergelijke routekaart is gewerkt 

maar dat hier snel van afgestapt is. 

Vanwege efficiency in het logistieke 

proces en het verdichten van het afval 

in de verschillende containers is een 

grote flexibiliteit gewenst in het 

plaatsen van de containers op de mili-

euparken.     

Een aantal containers staat op een 

vaste plek maar de standplaats van 

verschillende containers varieert in 

het kader van de vorenvermelde rede-

nen, zelfs dagdagelijks. 

Er is begrip voor het standpunt maar 

in de praktijk blijkt dit niet uitvoer-

baar te zijn.   

 

 

26.11.2018  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Vervangen 

term zwerf-

vuil 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.2. Tweemaal 

gratis aanleve-

ren grof huis-

vuil op milieu-

parken 

Het college zegt bij monde van de heer Cleef 

toe in reactie op de vraag van de heer Van 

Verseveld om de term zwerfvuil te vervanging 

door illegale dumping(en), omdat die term in 

de rest van het document wordt gebruikt: dit 

aan te passen. 

De term is aangepast in het raads-

voorstel. 

26.11.2018  

Toevoegen 

woord ver-

wacht 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.2. Tweemaal 

gratis aanleve-

ren grof huis-

vuil op milieu-

parken 

Het college zegt bij monde van de heer Cleef 

toe in reactie op de vraag van de heer 

Ortmans om in het raadsvoorstel de zin 

“Door burgers tweemaal per jaar deze moge-

lijkheid te bieden, zal de hoeveelheid zwerf-

vuil in het buitengebied van Voerendaal afne-

men”  achter de komma aan te passen in 

“verwacht men dat de hoeveelheid zwerfvuil 

in het buitengebied van Voerendaal gaat af-

nemen”: dit aan te passen. 

De zin is aangepast in het raadsvoor-

stel. 

26.11.2018  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Putranden 

Heerlerweg 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.1. Najaars-

rapportage 

incl. presenta-

tie door amb-

tenaren 

Het college zegt bij monde van mevrouw Van 

Mensvoort toe in reactie op de vraag van de 

heer Sullot over pagina 4, punt 15 het we-

derom herstellen van putranden of dit de-

zelfde putten zijn die circa 1½ -2 jaar gele-

den zijn hersteld: schriftelijk terug te komen 

op de vraag of de putranden op de Heerler-

weg dezelfde putranden zijn van 1 1/2 jaar 

geleden. 

Antwoord volgt.   

Aanpassen 

formulering 

concept-

raadsbesluit 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.1. Najaars-

rapportage 

incl. presenta-

tie door amb-

tenaren 

Het college zegt bij monde van de heer Meis-

senberg toe in reactie op de vraag van de 

heer Sullot over het dik gedrukte ”nog te vul-

len na presentatie in commissie” op pagina 1 

van het raadsvoorstel of dit niet al eerder had 

gekund en/of al kort aangegeven kan worden 

wat er naar aanleiding van de presentatie nog 

verwacht mag worden aan aanvullingen: om-

dat er geen projecten qua planning bijstelling 

behoeven ten opzichte van hetgeen in de be-

groting vermeld is, kan dat gedeelte in het 

raadsvoorstel vervallen. 

Raadsvoorstel is hierop aangepast. 26.11.2018  
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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Datum  

afdoening 

Bijlage(s) 

Risico voe-

gen straat-

werk Rans-

dalerstraat 

Commissie 

Leefomgeving 

21-11-2018 

3.1. Najaars-

rapportage 

incl. presenta-

tie door amb-

tenaren 

Het college zegt bij monde van mevrouw Van 

Mensvoort toe in reactie op de vraag van de 

heer Sullot over het voegen van het straat-

werk aan de Ransdalerstraat of er geen risico 

gelopen wordt op het losraken van het 

straatwerk door weersomstandigheden: dit 

na te vragen bij de projectleider en daarop 

terug te komen. 

Er bestaat geen risico op het losraken 

van straatwerk in de Ransdalerstraat. 

De voegen zijn gevuld met zand en 

het straatwerk is afgetrild. 

 

  

 




